
Výroční zpráva 
 

komise DOPRAVNÍ  
období od 1. 9. 2023 do           1. 9. 2024  

  Zhodnocení činnosti 
 
Dopravní komise (dále jen „DK“) byla zřízena dne 28. 11. 2022 dle zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozdějších předpisů dle ustanovení § 102 odst. 2 písm. h) a jejím předsedou byl jmenován Ing. Milan 
Beneš. Dalšími členy byli    jmenováni: Bc. Jana Šneková, Mgr. Roman Šabrňák, p. Ondřej Peňák, Ing. 
Václav Olbert, p. Vítězslav Dostál, p. Tomáš Volauf. 
 
Dne 13.09.2023: 
DK doporučuje ke schválení Plán zimní údržby místních a účelových komunikací ve městě Svitavy na 
zimní období 2023-2024. 
Odstranění zbylých kolejí v místní komunikaci na ul. Boženy Němcové a Kijevské po vlečce společnosti 
Svitap, kde je nebezpečí úrazu cyklistů. Dle odboru dopravy zatím bez reakce ze společnosti Svitap. 
DK doporučuje Městské Policii Svitavy zaměřit se na provoz kol a el. koloběžek na místních komunikacích 
a to hlavně na komunikacích pro pěší, kde hrozí nebezpečí úrazů při střetu s chodci. 
Dne 06.12.2023: 
Na jednání DK jako host místostarosta p. Pavel Čížek, který členy DK dopodrobna vysvětlil dopravní 
situaci v době budování nových bytových domů u Kojeneckého ústavu (bude vybudována provizorní 
komunikace). Dále přítomné seznámil s většími investičními akcemi naplánovanými zrealizovat v r. 2024 
(schodiště podchodu u Policie ČR, parkoviště u smuteční obřadní síně, rekonstrukce ul. Edvarda Beneše, 
cyklostezka Svitavy – Koclířov) a odpovídal na dotazy ve věci budování nabíjecích stanic ve městě, 
vybudování parkovacího domu nebo vybudování parkoviště u OSSZ. 
DK doporučuje účast města na akci „Do práce na kole“ pouze v letních měsících. 
Probíhá písemná komunikace o odstranění zbylých kolejí v místní komunikaci na ul. Boženy Němcové a 
Kijevské po vlečce společnosti Svitap se společností Svitap a Drážním úřadem. 
Úkoly Rozvojového plánu města do konce roku 2023 jsou průběžně plněny, termín k odevzdání zprávy 
Mgr. Košťálové o plnění úkolů bude splněn.    
Dne 24.01.2024:    
Z důvodu vážných zdravotních problémů předsedy DK jednání zrušeno. 
Dne 20. 03. 2024: 
DK projednala Zprávu o dopravní situaci ve městě Svitavy za období listopad 2022 – říjen 2023. Vyzdvihla 
mj. Zprovoznění obchvatu Svitav v prosinci 2023 na celkovém zklidnění dopravní situace ve městě ke  
spokojenosti občanů města.   
DK byla seznámena, že odbor dopravy stále jedná se společností Svitap, vzhledem k nebezpečí úrazů 
‚kolařů‘ o odstranění zbylých kolejí v místní komunikaci na ul. Boženy Němcové a Kijevské  po vlečce její 
společnosti.   
Dne 11. 06. 2024 
DK byla seznámena s omluvným dopisem městu od firmy Louda Auto a.s., jako vyjádření ke stížnostem 
a sjednání nápravy k parkování firemních vozidel na veřejných parkovištích města Svitavy. 
DK byla informována o jednání na MěÚ Svitavy mj. za přítomnosti starosty města p. Šimka a zástupců 
společnosti Svitap o odstranění vystouplých kolejí v místní komunikaci na ul. Boženy Němcové a 
Kijevské  po vlečce její společnosti. Domluveno, že krizové místa na vozovce s vystouplými kolejemi 
zajistí částečnou opravu firma Svitap. 
DK doporučuje, vzhledem k probíhajícím opravám vozovek na území města Svitavy, doplnit pokud 
možno co nejdříve vodorovné značení na vozovkách v souvislosti s bezpečností silničního provozu. 
DK doporučuje vedení města posoudit a zvážit možnost vybudování dálničního přivaděče na D35 ve směru 
od Poličky. 
 
Dále trvá požadavek DK vůči M ěstské Policii Svitavy: zaměřit se na provoz kol a el. koloběžek na 
místních komunikacích a to hlavně na komunikacích pro pěší, kde hrozí nebezpečí úrazů při střetu s 
chodci. 
 

   
 
 
 



 
 
 
 Přehled účasti jednotlivých členů na jednáních 

13.09.2023 06.12.2023 24.01.2024 20.03.2024 11.06.2023   

Ing. Milan Beneš U U Z U U   
Bc. Jana Šneková U U R U U   

Ondřej Peňák U U U U U   
Ing. Václav Olbert U U Š U U   
Vítězslav Dostál U O E U O   
Mgr. Roman Šabrňák U U N O U   
Tomáš Volauf U U O U O   
  U – účast , X – neúčast, O - omluven  

 
Datum zpracování 12.9.2024                 Podpis předsedy Ing. Milan Beneš v.r. 

 


